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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANEN T  

DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA  

 

Identificació de la sessió :  

Data: 6 de novembre de 2014 

Horari:  21:00 a 22:00 

Lloc : Seu del Consell del Poble a La Batllòria 

Caràcter de la sessió: Ordinària 

 

Assistents: 

Presidenta :  Dolors Lechuga Garcia 

Membres: Jordi Gómez Barrero 

Florentí Ruiz Allué 

Manuel Valle Corrales 

Secretari: Ramon Oriol i Grau 

   

Desenvolupament de la sessió 

Prèviament convocats, i vist que s’ha obtingut el quòrum reglamentari i l’assistència de la 
presidenta i del  secretari, que exigeix l’article 21 del Reglament Orgànic del Consell per a la 
seva vàlida constitució, la Sra.  presidenta obre la sessió amb el següent 

Ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Propostes de les comissions 
3. Informació de la presidenta 
4. Precs i preguntes 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de la 
darrera acta de la Comissió Permanent del dia 8 de maig de 2014 i si han de fer alguna 
observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

 

2. Propostes de les comissions 
No n’hi ha 
 
 
3. Informació de la presidenta 

La Sra. presidenta informa que la Fira de Nadal es durà a terme el proper dissabte 22 de 
desembre, i proposa que el Consell de Poble hi ubiqui una parada (similar a la que posa 
l’Ajuntament de Sant Celoni a la Mostra d’entitats) amb informació del Consell i una bústia per 
a suggeriments 

També informa que la Festa Major tindrà lloc els propers dies 18, 19, 20 i 21 de desembre 

En relació a les queixes manifestades en el Plenari de 4 de setembre de 2014 per diversos 
veïns, diu que la regidora d’Espai Públic Isabel Coll, juntament amb un tècnic de l’Àrea van 
seguir els llocs que van ser objecte de queixa i van prendre nota del que calia arreglar.  
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En relació a la brutícia acumulada en alguns punts, explica que es va produir, en part, a causa 
dels actes de la Festa Major i de les vacances del personal de neteja, però que el personal 
n’és coneixedor i ja sha netejat.  

També es va revisar el cementiri, es van arreglar els desperfectes detectats i la senyora que va 
formular la queixa ha manifestat que ara està correcte. 

Quant a l’enllumenat del carrer Hostalric, s’ha revisat i es correcte, tenint en compte que hi ha 
una apagada selectiva per estalvi d’energia. De tota manera avui l’Ajuntament ha aprovat el 
Pla Director d’Enllumenat Públic que, quan es desenvolupi, ha de permetre la millora de la 
qualitat de l’enllumenat així com un important estalvi energètic en tot el municipi, això si, amb 
una forta inversió. 

Quan a la queixa sobre una alzina prop de les pistes de petanca que es demanava tallar, un 
cop estudiat el tema s’ha descartat completament la tala, però se’n farà una poda selectiva per 
millorar la zona i l’afectació a l’espai públic. 

També anuncia que es muntarà un altre desfibrilador a La Batllòria i que cal cercar-li una 
ubicació adient, protegida i amb un punt de llum permanent. Després d’un breu debat, es 
considera que el lloc més adequat és al costat de la porta del propi local on es reuneix el 
Consell de Poble, on ja hi ha una fornícula que només necessitarà una petita adaptació. 
També diu que és convenient que algunes persones facin una formació específica per usar el 
desfibrilador i s’ofereixen per fer-la el Sr. Jordi Gómez Barrero i la mateixa presidenta. 

Així mateix informa que la regidora Sra. Magali Miracle deixarà el càrrec en el proper Ple de 
novembre. 

 

5. Precs i preguntes 

El Sr. Gómez demana que a la urbanització Royal Park es desbrossin les voreres i alguns 
solars que estan amb molta vegetació, incloses algunes zones verdes. 

També diu que algunes persones del Club de Petanca li han preguntat com està el terreny. 

Respecte a l’antic local de la Junta de Royal Park diu que es troba en males condicions i que 
és una llàstima que es degradi, per la qual cosa demana que es faci alguna actuació per evitar-
ho. 

El Sr. Florentí Ruiz diu que el proper mes de desembre el Departament de Salut farà una 
inspecció al Consultori Mèdic i que segurament el resultat serà que hi ha deficiències, de 
manera que serà necessari trobar una nova ubicació pel consultori que permeti complir amb 
les necessitats d’aquest. 

La presidenta diu que estudiarà les possibles ubicacions alternatives, i si cal s’hauran de 
canviar de lloc alguns serveis per aprofitar millor els edificis municipals. 

 

I sense altres assumptes que tractar, la Sra. presidenta aixeca la sessió essent les 22:00 
hores, i s’estén aquesta acta amb el vistiplau de la Sra. Presidenta. 

El secretari    Vist-i-plau 

Ramon Oriol i Grau  La presidenta del Consell de Poble de La Batllòria 

     Dolors Lechuga i García 

 


